
Acta de la sessió  del Consell  de Districte 
Marítim

Data: 13 de desembre de 2021
Número: 04/2021
Caràcter: Ordinari
Hora: 19:00h
Lloc: Salon de Reunions CC «la Marina»

assistixen:

Mari Carmen Ribera Soriano Presidenta

Vicente Guillamón Terrado Vocal (Regidor Partit Popular)

Vicent Ortiz Vocal (Veí Designat Alcaldia)

Lidón Ribera Soriano Vocal (Veïna)

Juan Gallén Gallén Vocal (Representant Partit Popular)

José Carlos Mas Vocal (AA.VV. Meridiano)

Manuel Ferrara Portolés Vocal (AA.VV. Camí Fondo)

Pablo Boters Agost Vocal (AA.VV. Plana Antrilles)

Rosana Monserrat Forés Vocal (Representant Ciudadanos)

Vicent Bonachera Forner Vocal (AC Grupo Scout)

Roman Simó Gómez Secretari

No assistixen: Esther Giner Hidalgo (Vocal – Veïna), Manuel Gonzalez Galván ( Vocal
AAV Marjalería),  Jesus Martín–Lorente Moraleda  (Vocal -  Representant Ciutadans),
Nacho Gavara  (Vocal Representant VOX), i Manuel Peña Sanz (Vocal - Representant
PSPV).

Excusen  la  seua  assistència:  Sergio  Mateu  Jaimejuan  (Vocal  -  Representant
Compromís),  Tica Palau Campos  (Vocal AAVV El Far),  Matilde Ramos Alonso  (Veïna
Designada Alcaldia), Marisa Miralles Cumba (AC Coral Polifònica Sant Pere), Ana Raga
Cases  (Vocal  Representant  AMPA  CEIP  EL  PINAR),Esteban  Ventura  Martí (Vocal
Regidor Ciutadans) i Tònica Miralles Cumba (Vocal AC Unió Musical del Grau).
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Orde del dia:

1.- Nova Señalítica Cmno La Plana

2.- Nadal en el Grau

3.- Precs i preguntes

En el Saló de Reunions del Centre Cultural “la Marina” del Grau de Castelló,
sent les  19:00h del dia  20 de setembre de 2021, sota la presidència  de la Il·lma
Senyora  tinent  d'alcalde,  la  senyora Mari  Carmen Ribera  Soriano,  es  reunixen els
senyors i senyores abans mencionats a fi de celebrar sessió ordinària del Consell de
Districte Marítim, amb la meua assistència com a secretari delegat del districte per a
donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la presidència es procedix a iniciar la
sessió. 

1.- NOVA SEÑALÍTICA CAMÍ LA PLANA

La  Sra.  Presidenta va  anunciar que  el  projecte  de  senyalització  vertical
d'atrevits en El Camí “La Plana” sol·licitat per Pablo Boters, de l'AAVV Plana Antrilles
ha  sigut  aprovat  i  dotat  pressupostàriament.  Va  afegir  que  els  tècnics  ja  estaven
treballant sobre el terreny i que segurament a principis d'any s'executaria.

2.- NADAL EN EL GRAU

La  Sra Presidenta informe els presents de les  activitats  previstes en el Grau
durant les pròximes festes nadalenques:  

 17 de desembre: 19:00h Inauguració Betlem de l'AAVV El Far en el CC “la
Marina”.

 18 de desembre:   11:00h Cercavila dels Dolçainers i Tabaleters del Grau.
11:30h  Concert  de  la  Va  unir  Musical  del  Grau.  16:00h  Nadales
flamenques en Templet Plaça del Mar.

 19 de desembre: 20:00h Trobada Nadalenca de Corals.

 22 de desembre: de  16:30h a  19:30h Taller  Decoració  Arbre Nadal  en
Plaça Mare de Déu del Carme

 23 de desembre: de 11:00h a 14:00h  i de 16:30 a 19:30h Taller Decoració
Arbre Nadal en Plaça Mare de Déu del Carme.

 24 de desembre: 12:00 Nadales flamencs en Templet Plaça del Mar. 

 28 de desembre: 18:00h Tallers Cultural Popular en esplanada Casal Jove
(Organitza: Botafocs Ball de Dimonis).

 29  de  desembre:  de  11:00h  a  14:00h   i  de  16:30  a  19:30h  Taller
Manualitats Nadalenques en la Plaça Josefina Lopez.

 30 de desembre: de 11:00h a 14:00h Taller Manualitats Nadalenques en la
Plaça Josefina Lopez.

 3 de gener:  de 11:00h a 14:00h  i de 16:30 a 19:30h Taller especial Reis
Mags en Parc de la Panderola
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 4 de gener:  de 11:00h a 14:00h  Taller especial Reis Mags en Parc de la
Panderola.

Finalment, va comunicar als membres del consell  - igual que fera el passat mes
en la junta -  que l'ajuntament, a causa de l'alta incidència del COVID, havia decidit no
instal·lar la carpa de celebració de cap d'any que tradicionalment se situa en el pati del
CEIP Sebastián Elcano, ja que es considera que és millor evitar aglomeracions de gent
en espais tancats.

Respecte a  la Cavalcada de Reis  del  5  de desembre va informar que estava
prevista la seua celebració, amb algunes variacions: la recepció oficial no es realitzaria
en la Tinença Alcaldia del Grau si  no en la Plaça de -se't,  posteriorment aniran als
barris perifèrics i finalment realitzaran la cavalcada pel centre de Castelló, però només
pels carrers mes amples  - no per C/Major i C/Enmedio si no per rondes i avingudes
fins a finalitzar en el Palau de la Festa.

3.-  PRECS I PREGUNTES

El  Sr.  Boters   va comunicar a la presidenta que l'AAVV Plana Antrilles havia
registrat  una  instància  en  l'ajuntament  en  què  sol·licitaven  informació  sobre  les
mesures de prevenció del  problema dels mosquits que s'anaven a prendre per a l'any
següent. 

La  Sra.  presidenta li va  emplaçar  al  Consell  Extraordinari  de  Districte  que
tindrà lloc el mes de gener a què acudirà el regidor competent, Ignasi Garcia, el qual
contestarà en persona a les seues preguntes.

El  Sr. Boters   va comunicar a la presidenta que l'AAVV Plana Antrilles havia
registrat  una  instància  en  l'ajuntament  en  què  reclamaven  que  s'instal·laren  mes
contenidors en Marjalería, major neteja d'ells i mes dies d'arreplega

Va contestar la Sra. presidenta que el regidor competent era el mateix que el
de Sanitat, Ignasi Garcia, i que per tant en el pròxim ple podria donar-li resposta.

El  Sr. Boters   va comunicar a la presidenta que l'AAVV Plana Antrilles havia
registrat una instància en l'ajuntament en què sol·licitaven la instal·lació de badenes
en la calçada, en Entrilles, Guillamón, Carrerassa de Llau i Motor la Plana, així com
que  el  segon  tram  del  Cami  Carrerassa  de  Llau  fóra  d'una  sola  direcció  (  sentit
Entrilles a Guillamón).

La  Sra.  presidenta es  va  comprometre  a  posar-se  en  contacte  amb  el
departament de Mobilitat Urbana i informar-se sobre el desenrotllament de les dites
sol·licituds.

Va comentar el  Sr. Ferrara que en la passada sessió del consell va sol·licitar
informació  sobre  la  neteja  de  la  marjal  (neteja  camins,  séquies,  contenidors,
arreplega fem...etc) ja que la marjal en general  estava molt abandonada i també de la
seguretat  i  vigilància.  Va  afegir  que  les  preguntes  de  neteja,  evidentment  se  li
respondrien  en  el  pròxim  ple  i  va  voler  saber  qui  i  quan  li  respondria  sobre  la
seguretat.

La Sra. presidenta va dir que intentaria que al mencionat ple extraordinari del
mes de gener poguera acudir també David Dóna't , Regidor de Seguretat Ciutadana,
perquè així responguera en persona a eixe tipus de qüestions.
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La  Sra.  Monserrat es  va  queixar  novament de la  brutícia  de la  séquia  del
“Pontet”. Va afegir que el regidor competent, Fernando Navarro, quede amb ella en
que miraria si era municipal, i en este cas buscarien una solució, però que d'això ja
feia 6 mesos i no havia tingut notícies seues.

La Sra. presidenta va dir que transmetria la seua queixa a Fernando Navarro.

El Sr Boters va dir que actualment la gent no tènia interés a viure en la marjal,
ja que els posaven molts impediments per a fer qualsevol tipus de reforma en les
vivendes, la qual cosa estava causant l'abandó de les dites vivendes i el seu progressiu
deteriorament, així com la seua ocupació per part de gent sense llar – els quals a més
solen realitzar “negocis de dubtosa legalitat”. Va afegir que l'ajuntament hauria de
buscar una fórmula per a, dins de la legalitat, fomentar que estes pogueren reformar-
se  sempre  que  romangueren  per  exemple,  en  una  mateixa  família  (pares,  fills,
germans…) de manera que les vivendes no s'abandonaren i la marjal presentara un
millor aspecte.

El  Sr. Mes va afegir que estava d'acord i que ara hi havia un altre problema
amb el tema de les plaques solars. Assenyale la ironia que d'una banda es vol que els
habitants de la marjal respecten el medi ambient, i per una altra en canvi no se'ls
permet la instal·lació de plaques fotovoltaiques, ja que és necessari un permís d'obres
menors i al no estar legalitzades la majoria de vivendes no se'ls concedix, amb la qual
cosa al final, o no les instal·len (la qual cosa perjudica el medi ambient) o ho fan de
manera  irregular  sense  sol·licitar  el  corresponent  permís  (  amb  la  qual  cosa
infringixen  la  llei).  Va  afegir  que  a  més,  per  part  de  l'ajuntament  hi  ha  una
subvencions  d'IBI  per  a  fomentar  l'ús  d'energia  solar,  de  les  que  tampoc  poden
disfrutar (ja que o no instal·len les plaques o si ho fan no poden sol·licitar la dita
subvenció  perquè se'ls  sancionaria  des de l'ajuntament per  haver  realitzat  la  dita
instal·lació sense el preceptiu permís) a pesar que també paguen el dit impost.

La Sra presidenta va contestar que comprenia les seues queixes i que des del
consistori lamentaven la dita situació però que mentres no estiguera aprovat  el nou
PGOU i  les  vivendes  es  pogueren legalitzar,  no  quedava  una altra  que acatar  les
normes actuals.

El  Sr. Mes va comentar que havia sol·licitat la neteja del la Fileta i que està
només s'havia realitzat fins a la mitat, faltant l'altra mitat  - des de Cmno. Donació fins
a Cmno. El Pou -.

La Sra presidenta va contestar que ho comentaria al regidor competent.

El  Sr Ferrara va tornar a sol·licitar com en altres nombroses ocasions que es
permetera  la  instal·lació  de  casetes  d'apers  com  en  l'anterior  Pla  General  de  la
Marjalería, ja que segons el són necessàries per a guardar ferramentes  agrícoles i
que no s'abandone el cultiu en moltes parcel·les de la marjal.

El  Sr.  Guillamón va  comentar  que  la  pròxima  vegada  que  es  realitze  un
congrés sobre la Marjalería  - com es va fer la passada setmana – el mínim que pot fer
el Sr. Fernando Navarro  - regidor competent -  és avisar als “marjaleros” ja que tant
nombrosos veïns com algunes associacions li havien dit que no sabien que s'anava a
celebrar el dit congrés.

Va  contestar  el Sr  Ferrara que  al li  constava  que  als  presidents  de  les
associacions se'ls havia avisat a tots.
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Va contestar el Sr. Mes que al no li havia avisat ningú.

El Sr Guillamón va dir que el president de Plana Antrilles i el de Marjalería li
havien dit que no havien sigut avisats.

El Sr Ferrara va dir que li constava que a un d'ells si li havien avisat, ja que un
dels ponents va dir que havia anat en persona a sa casa.

I sent les 21 hores de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi més
assumptes que tractar, la Sra. Presidenta alça la sessió, de tot això, com a Secretari En
done fe i, perquè conste, alce la present acta que firme junt amb a la Sra. Presidenta
del Consell Municipal de Districte Grau.
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